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Abstract (en)
The facade element (1) for an exterior wall facade has panels (3) of heat insulating material fastened to the concrete wall element (2). The panels
on the side facing the wall element have at least one housing (5) in which engages an integrally constructed section (4) of the wall element for the
fixing of the panel on the wall element. The housing is constructed as a slot which in the base region has a larger cross sectional width than in
the transition region between the panel and the wall element, whereby the walls of the slot converge towards the wall element in wedge form. An
independent claim is included for a procedure for the manufacture of a facade element in which concrete is cast into slots formed in extruded panels
of heat insulating material for the fixing of the panel on a simultaneously constructed concrete wall element.

Abstract (de)
Ein Fassadenelement (1) für eine Außenwandfassade, insbesondere für den Gewerbebau, umfasst ein Wandelement (2) aus Beton, an dem Platten
(3) aus einem wärmeisolierenden Material festgelegt sind. Erfindungsgemäß weisen die Platten (3) auf der zum Wandelement (2) gewandten
Seite mindestens eine Aufnahme (5) auf, die zur Festlegung der Platte (3) an dem Wandelement (2) ein integral ausgebildeter Abschnitt (4) des
Wandelementes (2) eingreift. Dadurch lässt sich ein montagefertiges Fassadenelement (1) bereitstellen, das einfach herstellbar ist und mit geringem
Aufwand wieder recycelt werden kann. Bei einem erfindungsgemäßen Verfahren zur Herstellung eines solchen Fassadenelementes (1) wird
nach dem Herstellen einer extrudierten Platte (3) Beton in die Aufnahmen (5) zur Festlegung der Platte (3) an einem gleichzeitig hergestellten
Wandelement (3) aus Beton eingegossen. <IMAGE>
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